
Mollet del Vallès
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L’alcalde de Mollet, Josep 
Monràs (PSC), ha acusat 
el Departament de Medi 
Ambient i Habitatge de 
la Generalitat, dirigit pel 
conseller Francesc Baltasar 
(ICV), de tenir aturada 
la inclusió de Gallecs 
al PEIN (Pla d’Espais 
d’Interès Natural) sense 
cap justificació. “Tots els 
ajuntaments van aprovar el 
pla director de Gallecs amb 
consens, i dos anys després 
encara no sabem per què 
el Departament de Medi 
Ambient no tira endavant 
el PEIN”, va dir Monràs, 
dilluns, durant el ple sobre 
l’estat de la ciutat que es va 
fer a l’Ajuntament.

El retard del PEIN de 
Gallecs es va debatre arran 
d’una demanda expressada 
per la portaveu municipal 
d’ICV-EUiA, Noemí Fernán-
dez. “Vostè pregunta què 

L’alcalde de Mollet acusa 
Medi Ambient de retardar 
el PEIN de Gallecs

Els regidors d’ICV diuen que el pla no tira endavant per les al·legacions socialistes anar més enllà i va acusar els 
socialistes de tenir aturat el 
pla amb les seves al·legacions 
i, a més, de tenir-hi “interes-
sos ocults”. “El conseller té la 
llei aprovada, però no la por-
ta al govern perquè vostès 
(PSC) no la voldrien”. Josep 
Garzón va sortir al pas de les 
crítiques recordant que “es 
va decidir ampliar el PEIN de 
Gallecs per bloquejar noves 
infraestructures viàries al 
Vallès Oriental i a la comarca 
veïna, però en cap cas estem 
parlant d’interessos estranys 
ni ocults, com diu vostè”. 

L’anterior conseller de 
Medi Ambient, Salvador 
Milà, va visitar Gallecs el 
setembre de 2004, i es va 
comprometre a incloure el 
paratge al PEIN per assegu-
rar la seva preservació com a 
corredor ecològic dins l’àrea 
metropolitana de Barcelona. 
Després d’aprovar el pla 
director de Gallecs, que pro-
tegia 774 hectàrees, Medi 
Ambient i els ajuntaments 
afectats van anunciar, l’oc-
tubre de 2005, la inclusió 
de més de mil hectàrees al 
PEIN, afegint terrenys de 
propietat privada als termes 
de Lliçà d’Amunt, Parets, 
Lliçà de Vall i Palau-solità i 
Plegamans. Al gener de l’any 
2006, Medi Ambient adme-
tia la possibilitat de retallar 
l’àmbit del PEIN, arran de les 
al·legacions presentades pels 
propietaris de finques per tal 
que només s’hi incloguessin 
els terrenys públics.

passa? Digues-li al conseller 
del seu partit. Ens sorprèn 
que faci aquesta pregunta”, 
va contestar el portaveu de 
CiU i membre del govern 
municipal, Feliu Guillaumes. 
El regidor de Planificació 

Urbanística, Josep Garzón 
(PSC), va intervenir per 
demanar una solució imme-
diata. “Mollet no pot conti-
nuar esperant; dos anys són 
massa temps d’espera”, va 
dir. Fernández va replicar 

defensant la conselleria de 
Medi Ambient. “No ens hem 
oposat a l’aprovació del PEIN 
de Gallecs, i si està aturat 
serà per altres motius”, va 
dir.  El número dos d’ICV-
EUiA, Antonio López, va 
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Mollet o Gotham City?
M.G. B.

Si per a l’alcalde Monràs Mollet és una ciutat 
“dinàmica, viva i amb capacitat de creixement 
econòmic”, per a Xavier Fenosa, d’ERC, és 
“una ciutat dormitori, freda, mecànica i poc 
acollidora”. És el que passa quan es mira la 
ciutat des del govern o des de l’oposició, i 
el debat sobre l’estat de la ciutat d’aquest 
dilluns va evidenciar que els dos bàndols 
van a oculistes diferents. Des del PP van 
qualificar Mollet de ciutat “fosca i insegura”, 
i van demanar més policia local. Aquesta 
visió obscura de la ciutat va fer que Feliu 
Guillaumes, de CiU, recuperés la “síndrome 
Gotham City” que, segons ell, pateix el PP 
en veure Mollet com “la ciutat grisa del 
Batman”, i que ara “s’ha contagiat a l’altre 
extrem del ple”, referint-se a ERC. 

La petició dels regidors d’ICV-EUiA d’una 
oficina de la policia estatal per tramitar el 
DNI a Mollet va provocar el comentari irònic 
del nacionalista Guillaumes. “Ja ho sap el con-
seller Saura que vostès volen que torni el cos 
nacional de policia?”, va dir. “No reclamem 
un cos policial que no cal en aquests temps, 
sinó una oficina”, va matisar Antonio López, 
d’ICV-EUiA. L’escalfor del debat va fer que 
Monràs acusés l’oposició de fer orelles sor-
des. “Vostès exigeixen que se’ls escolti, però 
no escolten”. “No em penso comprar un sono-
tone”, va respondre Eva Rodríguez, portaveu 
del PP en absència de Susana Calvo. 

Amb més presència de periodistes que de 
públic, el ple va “passar inadvertit per a la 
ciutadania”, com va dir Xavier Fenosa.  “Qui 
no s’informa és perquè no vol”, va dir Monràs.

ERC de Sant 
Celoni presenta la 
nova direcció

Sant Celoni

La nova executiva 
d’ERC de Sant Celoni i 
la Batllòria es presenta 
aquest dissabte a l’Hotel 
Suís. La direcció afronta 
una nova etapa en què el 
partit no té representació 
a l’Ajuntament. El nou 
president, Joan Rubiralta, 
escollit al novembre, ocupa 
el lloc de Jordi Archs. S.G.

Jordi Garriga rellevarà Vernet a la 
presidència comarcal d’ICV

Jordi Garriga presidirà ICV

Montmeló

EL 9 NOU

El granollerí Jordi Garriga 
serà, amb gairebé tota pro-
babilitat, el nou president 
d’ICV al Vallès Oriental. 
És l’únic candidat que es 
presenta a l’elecció en l’as-
semblea comarcal que es farà 

aquest dissabte a la Sala de 
la Concòrdia de Montmeló. 
Garriga prendrà el relleu de 
l’exregidor de Granollers 
Jaume Vernet, que deixarà 
el càrrec després de prop de 
nou anys. Els ecosocialistes 
expliquen que es vol impul-
sar un recanvi generacional, 
però una altra raó que expli-

ca la retirada de Vernet és la 
seva sortida de l’Ajuntament. 
La seva actual feina a la 
Mútua del Carme no li per-
met dedicar el temps que vol-
dria a la direcció comarcal. 
Un altre veterà dirigent que 
ho deixarà és Jordi Comas, 
regidor de Montmeló, fins 
ara secretari d’organització.


